

《单词百科:wireframe是什么意思?wireframe怎么发音?wireframe的解释和用法》

英语单词wireframe是什么意思?wireframe怎么读?wireframe怎么发音?简答网为您整理了wireframe的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



wireframe怎么读

wireframe的读音:['waɪə freɪm]

wireframe的意思

1、n.线框图;

wireframe的双语例句

1、The most critical weakness of wireframe models is in the representation of contoured surfaces and edges.

最关键的是物体的弱点的表示模型表面和边缘的色彩.

2、 Create prototypes at different levels of fidelity: paper, wireframe, interactive HTML, and Flash.

画出不同层次的原型: 纸上的, 框架的, 可交互的网页, Flash的.

3、 At the same time, in the SolidWorks graphics area a computational domain wireframe box appears.

同时, 在SolidWorks制图区域会出现一种计算领域线条框.

4、 Drag widgets onto the wireframe pane to design your page.

拖曳组件到线框图界面来设计你的页面.

5、 An area to enter page notes, is available below the wireframe.

在线框图下面看到的是页面注释区域.

6、 The final image is shown below as a wireframe and full rendering.

最后的这两张图片是最终的线框图和渲染完整的图片.

7、 Basic links and advanced interactions are defined on the wireframe without programming.

勿需编程即可基于线框定义基本的链接和高级交互.

8、 Drag the Header master onto the wireframe.

拖曳头部模块到线框图中.

9、 Add widgets to your wireframe by dragging widgets from the Widgets pane onto the wireframe.

可通过从组件面板拖曳组件到线框图来添加组件到你的线框图.

10、 The wireframe represents the page or screen and includes a grid to help position widgets.

线框图描绘页面或屏幕,其包括了网格用来帮助给组件定位.

11、 You design your wireframes on the wireframe pane in the center of the application.

你可以在应用程序中间的线框图界面设计你的线框图.

以上是简答网为您整理的wireframe怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于wirefram

e的用法、wireframe的释义

、wireframe的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/wireframe>

